
 

 

 

Marc Bhalla, LL.M., C.Med, C.Arb (he/him) [biracial] is an experienced mediator and 
arbitrator/adjudicator, holding the most senior designations offered by the ADR Institute of 
Canada. 

Marc earned a Master of Laws in Dispute Resolution at Osgoode Hall Law School, where he 
is now faculty. Marc is also a Curriculum Developer and Instructor at the York University 
School of Continuing Studies, where he teaches about complex conflict management. 

Marc Bhalla is an original member of Ontario’s first online tribunal, the Condominium 
Authority Tribunal (CAT). He has served Ontario’s condominium sector for over two decades. 

*Marc will not be speaking for the Condominium Authority Tribunal or Condominium 
Authority of Ontario; he is presenting in his private capacity and expressing only his own 
views. 

 

Marc Bhalla, LL.M., C.Med, C.Arb (il/lui) [biracial] est un médiateur et un 
arbitre/adjudicateur expérimenté, détenant les titres les plus élevés offerts par L’Institut 
d’arbitrage et de médiation du Canada (IAMC). 
 

Marc a obtenu une maîtrise en droit en règlement des différends à la Osgoode Hall Law 
School, où il est maintenant professeur. Marc est également concepteur de programmes 
d'études et instructeur à l'École d'études permanentes de l'Université York, où il enseigne la 
gestion de conflits complexes. 

Marc Bhalla est l'un des membres fondateurs du premier tribunal en ligne de l'Ontario, le 
Condominium Authority Tribunal (CAT). Il a servi le secteur des copropriétés de l'Ontario 
pendant plus de deux décennies. 

*Marc ne parlera pas au nom du Tribunal de l'Autorité des condominiums ou de l'Autorité 
des condominiums de l'Ontario ; il présente à titre privé et n'exprime que ses propres 
opinions. 


